



The Western Europe Working Australian Shepherd Club (WEWASC) is an official Affiliated Club of the Australian Shepherd Club Of America, INC. (ASCA®). A non-profit club, WEWASC is an all-European club that has devoted itself to the working/herding Australian Shepherd. Although the bylaws clearly state that all ASCA programs can be offered by the club, the focus of WEWASC is to promote the working Australian Shepherd. WEWASC will be offering events like herding clinics and ASCA-sanctioned Stockdog Trials. We also intend to be a valuable resource by providing a list of places to train a working Aussie, and by providing information and resources to help you work with your dog. Everyone who is really interested in the herding ability of the Aussie and who is also interested in keeping the Aussie „primarily a working dog“ is more than welcome to join us. Please see our membership application. One of the best „side effects“ of joining WEWASC is that you will meet numerous other people who are having a great time with their working Australian Shepherds. It can open up a whole new population of like-minded friends and acquaintances to the human side of the dog/handler team

www.wewasc.com

Der Western Europe Working Australian Shepherd Club (WEWASC) ist dem Australian Shepherd Club Of America, INC. (ASCA®) angeschlossen. WEWASC ist ein in ganz Europa tätiger Verein mit dem Ziel, die Hütearbeit des Australian Shepherd zu fördern. Obwohl gem. Satzung alle ASCA® Programme vom WEWASC angeboten werden können, liegt der Schwerpunkt des Vereins in der Förderung des arbeitenden/hütenden Australian Shepherd. Zu diesem Zweck bietet der WEWASC neben Hüteseminaren und ASCA® sanktionierten Hütetrials auch eine Auflistung von Trainingsmöglichkeiten sowie eine Vielfalt an Informationen und Quellen an, die Ihnen bei der Arbeit mit Ihrem Hund helfen können.

Jeder, der an den Hütteeigenschaften des Aussies interessiert ist und den Aussie als „primarily a working dog“ erhalten möchte, ist ein gerne gesehenes Mitglied des Vereins. Einer der besten Zusatzaspekte, wenn Sie dem WEWASC beitreten ist, dass Sie Menschen treffen, die ebenfalls die Arbeit zusammen mit ihrem Aussie genießen, so dass neue Freundschaften unter Gleichgesinnten entstehen.

www.wewasc.com

Concept & Layout:

Ira Schlarbuchen
Bergisch Gladbach, Germany
iraschlarbuchen@t-online.de

Vielen Dank an alle, die geholfen haben, den WEWASC Kalender zu gestalten.

many thanks to all who helped to create the WEWASC calendar.